
台式 PH 计简易操作指南 

1. 准备工作 

1.1 按 <ON/OFF> 键开机。 

1.2 按<Mode> 键切换至 PH 模式。 

1.3 将电极从 Kcl 溶液中旋出。 

2. 校准 

2.1 按<CAL>键进入校准模式， LCD 显示闪烁的<CAL 1>, 提示进入第

一点校准。 

2.2 将电极用纯水洗净，轻轻吸干，浸入 PH 6.86 缓冲溶液中，轻晃

电极架后静置，待测量值稳定并显示笑脸图标时，再次按 CAL 键，屏

幕闪烁停止并显示 END 时，完成第一点校准，<CAL 2> 图标闪烁，进

入第二点校准。 

2.3 将电极用纯水洗净，轻轻吸干，浸入 PH 9.18 缓冲溶液中，轻晃电

极架后静置，待测量值稳定并显示笑脸图标时，再次按 CAL 键，几秒

种后校准完成，显示稳定的温度及 PH 值，并出现图标 L M H，证明

三点校准已完成，进入测量模式。 

3. 测量 

3.1 将电极洗净后吸干，浸入被测溶液，晃动电极架后静置，待 LCD

显示笑脸图标，显示值稳定后读数，即为该溶液的 PH 值。 

4. 仪器关闭 

纯水洗净吸干后，重新旋入 Kcl 溶液中，按 ON/OFF 键关机。 

 



PH Meter operation manual 

1. Preparation 

1.1 Press the <ON/OFF> key to start. 

1.2 Press <Mode> to switch to the PH mode. 

1.3 Screw the electrode out of the kcl solution. 

2. The calibration 

2.1 Press the <CAL> to enter the calibration mode. The LCDs blinking 

<CAL 1>, indicating the first point of calibration. 

2.2 Wash the electrode with pure water, blot it gently, immerse it in the 

buffer solution (PH 6.86), gently shake the electrode holder and leave it 

standing. When the measured value is stable and the smiley face icon is 

displayed, press CAL again. When the screen flashes to stop and display 

END, the first calibration point is completed, and the <CAL 2> icon flashes 

to enter the second calibration point. 

2.3 Wash the electrode with pure water, blot it gently, immersed it in the 

buffer solution (PH 9.18), the flick of the electrode after incubation, for 

measuring value stability and displays a smiley face icon, press <CAL> 

again, after a few seconds, calibration is completed, according to stability 

of temperature and PH value, and icon L M H, prove three calibration has 

been completed. 

3. Measurement 

3.1 Wash the electrode, blot it dry, immerse it in the solution under test, 



shake the electrode holder and stand it until the smiley face icon is 

displayed on the LCDs, and the reading is the PH value of the solution 

when the displayed value is stable. 

4. Turn off 

Wash and blot with pure water, re-screw into Kcl solution, and press 

ON/OFF to shut down. 

 


